
PROTOKÓŁ NR 25/2012 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 19 czerwca 2012 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11.30. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag i jednogłośnie przyjęli 
zaproponowany porządek obrad: 
 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 
2) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego; 
3) uchwalenia Programu Wsparcia Ekonomii Społecznej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na lata 2012 – 2014. 
 

2. Sprawy różne. 
 
 

Do punktu 1: 
 

1) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (projekt 
uchwały w załączeniu). 

 
2) Co do projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (w załączeniu), radny Z. Moskalewicz 
stwierdził, że dokumenty świadczą, że dobrze gospodarowano powierzonym 
majątkiem. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach (w załączeniu) 
również jest pozytywna, natomiast nie jest winą prezydenta, że jest kryzys.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
 
3) Co do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Wsparcia 
Ekonomii Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim na lata 2012 – 2014  
(w załączeniu) radny Z. Moskalewicz poinformował, że celem programu jest 



rozwijanie idei przedsiębiorczości; pokazania, jak mogą funkcjonować nowe 
podmioty. Radny wyraził nadzieję, że w wyniku wdrażania programu podmioty 
takie powstaną i będą działać. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
 

Do punktu 2: 
 

Radny Z. Moskalewicz przedstawił informację uzyskaną od Starostwa 
Powiatowego na temat dyżurów aptek w godzinach nocnych i dniach 
świątecznych (w załączeniu) i wyjaśnił, że dyżur taki od 1 maja br. pełni apteka 
„Dbam o zdrowie” przy ul. Mickiewicza 30 (Galeria TESCO). 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 11.45. 
 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
           Przewodniczący Komisji 
Marta Kamińska           mgr Stanisław Sulik 


